



Advice report Priorities of projects eligible for zakat

Date: 23-01-2023

First: Consulting opened the "Sharek.Emirates" portal: Advice topic:

The Fund seeks to involve the community and its customers in the development of services; We would love to know your opinion and impression about the arranging the disbursement projects according to priority in your opinion, bearing in mind that all the zakat disbursement mentioned in the questionnaire below is specifically emanating from the poor and needy project, and therefore the zakat disbursement projects for the Zakat Fund are not limited to these projects only, so it must be noted and clarified.

The goal of advice:

Through this advice, the Zakat Fund aims to get to know about your opinions and impressions about arranging zakat disbursement projects according to priority from your point of view.

Making the decision:

In Zakat Fund, after studying your impressions, aspirations and all opinions and ideas, we will improve and develop the Zakat disbursement policies and procedures.

Second: Broadcasting the opinion poll on the "Sharik.Emarat" portal:

Where 151 respondents responded to the survey, and the result was according to the following details:

Q.1 Arrange the following zakat disbursement projects in order of priority from your point of view: The result appeared according to priority, as shown in the following figure: تقرير عن مشورة أولويات المشاريع المستحقة للزكاة

التاريخ: 23-01-2023

أولاً: فتح المشورة بوابة "شارك.إمارات": موضوع المشورة:

سعيًا من الصندوق نحو إشراك المجتمع ومتعامليه في تطوير الخدمات؛ يسعدنا التعرف على رأيكم في ترتيب مشاريع الصرف وفق الأولوية التي تراها، علمًا أن جميع المصارف المذكورة في الاستبانة أدناه هي منبثقة تحديدًا من مشروع الفقراء والمساكين، وبالتالي فإن مشاريع صرف الزكاة لصندوق الزكاة لا تقتصر على هذه المشاريع فقط، لذا وجب التنويه والتوضيح.

هدف المشورة :

يهدف صندوق الزكاة من خلال هذه المشورة إلى التعرف على آرائكم وانطباعاتكم حول ترتيب مشاريع الصرف وفقًا للأولوية من وجهة نظركم.

اتخاذ القرار:

سنقوم في صندوق الزكاة وبعد دراسة انطباعاتكم وتطلعاتكم وكافه الآراء والأفكار إلى تحسين وتطوير سياسات واجراءات صرف الزكاة.

ثانيًا: بث استطلاع الرأي على بوابة "شارك.إمارات":

حيث تجاوب مع الاستطلاع 151 من المشاركين، وكانت النتيجة وفق التفاصيل الآتية:

س.1 رتب مشاريع صرف الزكاة الآتية حسب الأولوية من وجهة نظرك: ظهرت النتيجة وفق الأولوية كما هو موضح في الشكل الآتي:

